



A STATEMENT OF INTEREST

Name of student:

Student number:

A. INTRODUCTION

Introduce yourself and your academic goals. Identify how and why participating in exchange is going to enrich your Glendon experience.

B. JUSTIFICATION OF YOUR CHOICE OF UNIVERSITIES

List the universities of your choice in the order of preference. You must specify and rank your three partner options. For each of them, you need to articulate how the courses that you plan to take are going to contribute to your academic and professional development. You may add other details regarding how you envision this exchange experience will allow you to also grow at a personal level. Here are a few suggestions:

- bilingualism/plurilingualism (e.g. Improving your language proficiency in one or more languages)
- cultural diversity (learning more about the target culture)
- traveling within the region (and beyond) while in exchange
- whether this would be your first time away from home and how you plan to cope with any challenges that this may present (culture shock, different foods, etc.).

C. YOUR STUDY PLAN

Provide a list of courses that you need to take to fulfill your degree requirements at York University and that you intend to replace with courses at York.

This is important. You are spending a year or one semester abroad and ideally you don't need to study longer once back in Canada. It is therefore really important that you develop a rough idea at this stage which courses are offered at the university of your choice and how they fit into your Glendon degree.

If you will be accepted in the program you will have to complete a course requirement form with your department where your study proposal will be officially approved. This is to ensure that you know what you are doing when you go on an exchange.

Name of courses in Glendon	Courses Major/Minor	General Education

Privacy Protection - Personal information provided in connection with this application is collected under the authority of the Freedom of Information and Protection of Privacy Act and the York University Act, 1965. This information will only be used to process your application and to decide on your eligibility to participate in the exchange program. If you have any questions about the collection of your personal information, please contact Information and Privacy Coordinator, York University, Ross N926, 4700 Keele Street, Toronto, Ontario, M3J 1P3 - Tel. : 416-736-2100 ext. 20359.





UNE DÉCLARATION D'INTÉRÊT (2 PAGES MAX)

Nom de l'étudiant(e) :

Numéro d'étudiant :

A. PRESENTATION

Présentez-vous ainsi que vos objectifs académiques. Ensuite, indiquez comment et pourquoi participer à un programme d'échange enrichira votre expérience à Glendon.

B. JUSTIFICATION DE VOTRE CHOIX DES UNIVERSITÉS

Indiquez les universités de votre choix dans l'ordre de vos préférences. Vous devez préciser et classer vos trois options d'université partenaires. Pour chacun d'eux, vous devez expliquer comment les cours que vous envisagez de suivre contribueront à votre développement académique et professionnel. Vous pouvez ajouter d'autres détails sur la façon dont vous envisagez cette expérience d'échange qui vous permettra également de grandir au niveau personnel. Voici quelques suggestions :

- bilinguisme/plurilinguisme (par exemple Améliorer votre maîtrise de la langue dans une ou plusieurs langues)
- diversité culturelle (en apprendre davantage sur la culture cible)
- voyager dans la région (et au-delà) en échange
- première fois loin de chez vous. Si c'est votre première fois loin de chez vous, expliquer comment comptez-vous faire face aux défis que cela pourrait présenter (choc culturel, aliments différents, etc.).

C. VOTRE PLAN D'ÉTUDES

Fournissez une liste des cours que vous devez suivre pour satisfaire aux exigences de votre diplôme à l'Université York et que vous avez l'intention de remplacer par des cours à York.

C'est important. Vous passez un an ou un semestre à l'étranger et, idéalement, vous n'avez pas besoin d'étudier plus longtemps une fois de retour au Canada. Il est donc très important que vous développiez une idée approximative à ce stade des cours à prendre.

Si vous êtes accepté dans le programme d'échanges, vous devrez remplir un formulaire d'exigence de cours avec votre département où votre proposition d'étude sera officiellement approuvée. Ceci pour vous assurer que vous savez ce que vous faites lorsque vous partez en échange.

Nom des cours a York	Cours majeur/mineure	Éducation Générale/electif

Protection de la confidentialité - Les renseignements personnels fournis en rapport avec cette demande de candidature sont rassemblés sous l'autorité de la loi sur l'accès à l'information et la protection des renseignements personnels et de l'acte de l'Université York; 1965. Ces renseignements seront utilisés uniquement pour traiter votre demande de candidature et pour décider de votre éligibilité pour participer au programme d'échanges. Si vous avez des questions au sujet de la collecte de ses renseignements personnels, veuillez contacter Information and Privacy Coordinator, York University, Ross N926, 4700 Keele Street, Toronto, Ontario, M3J 1P3 - Tel.: 416 736-2100 poste 20359